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هیئت  جلسه  در   ، پزشکیان  مسعود 
صبر  آرزوی  و  مجدد  تسلیت  با  دولت، 
سانحه  جانباختگان  خانواده های  برای 
برای  مغفرت  طلب  رجایی،  شهید  بندر 
مجروحین  با  همدردی  ابراز  و  درگذشتگان 
این حادثه، از وزرای کشور و راه و شهرسازی، 
استاندار هرمزگان، نیروهای مسلح، نیروهای 
هلال احمر و همه کسانی که از اولین ساعات 
امدادرسانی حضور  روند  در  از حادثه،  پس 
داشتند و حس همدلی و وفاق را به نمایش 

گذاشتند، قدردانی کرد.
رئیس جمهور همچنین از همه کشورهایی 
که با دولت و ملت ایران در این حادثه ابراز 
همدردی کردند، قدردانی و از دولت روسیه 

امدادی  نیروهای  و  تجهیرات  اعزام  بابت 
تشکر کرد.

مربوطه  مسئولان  از  ادامه  در  پزشکیان 
شرکت های  هماهنگی  با  که  خواست 
خسارت ها  احصای  پیگیر   ، بیمه گذار
تا  باشند  آنها  سریع تر  چه  هر  پرداخت  و 
بیش  آسیب دیدگان  و  خسارت دیدگان 
متاثر  وارده  آسیب های  از  و  متضرر  این  از 
نشوند و گفت: وزارت صمت نیز با شناسایی و 
جمع آوری دقیق اطلاعات خودروهایی که در 
محدوده بندر از این انفجار آسیب دیده اند، 
با همکاری همه دستگاه ها، پیگیر کمک به 
جبران خسارت آنها باشد.رئیس جمهور در 
ادامه سخنانش با بیان اینکه شناسایی علت 

و بستر وقوع این سانحه، مقدم بر شناسایی 
گر  کرد: ا عامل و مقصر حادثه است، تصریح 
بیشتری  انگیزه  باشیم،  مقصر  دنبال  به  ما 
برای پنهان کاری وجود خواهد داشت، لذا در 
وهله اول باید به دنبال شناسایی اشکالات و 
بسترهای وقوع این حادثه باشیم، تا با رفع 
آنها، جلوی تکرار دوباره چنین فجایعی گرفته 
درگیر  ارگان های  همه  راستا  این  در  شود. 
باید با ارائه اطلاعات دقیق نهایت همکاری 
و همراهی را در مسیر شناسایی زمینه های 
وقوع و پیشگیری از تکرار این سانحه داشته 

باشند.
پزشکیان مسئله مهم دیگر را دپوی حجم 
انبوه کانتینر در بندر شهید رجایی عنوان کرد و 
با غیرقابل قبول توصیف کردن چنین رویه ای 
استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس  گفت: 
و  تطبیقی  مطالعات  انجام  با  سرعت  به 
بررسی های مقایسه ای، از نحوه اداره بنادر و 
گمرکات در دیگر کشورها، برترین و موفق ترین 
اطلاعات  اساس  بر  و  شناسایی  را  تجربه ها 
به دست آمده، نسبت به اصلاح ساختارها، 

برنامه ریزی و شکل مدیریت بنادر و گمرکات 
کشور اقدام شود.رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: امروز با تکیه بر تکنولوژی ها و تجهیزات 
نوین، روند واردات کالا از خریداری در مبدأ، 
بارگیری، حمل، تخلیه، ترخیص تا توزیع به 
طور کامل و دقیق قابل رصد و پیگیری است 
و باید با انجام مطالعات تطبیقی، روندهای 
کشور هر چه سریع تر  واردات و صادرات در 
اصلاح شوند و به ویژه معطلی کالا در بنادر به 

صفر نزدیک شود.
پزشکیان در پایان سخنان خود یک بار 
خواست،  مربوطه  مسئولان  همه  از  دیگر 
نهایت تلاش و دقت خود را به کار گیرند، تا با 
از  آسیب دیدگان  خسارات،  سریع تر  جبران 
این حادثه بیش از این دچار مشکل و سختی 

نشوند.
در این جلسه وزیر کشور گزارش مبسوطی 
از حادثه بندر شهید رجایی و آسیب شناسی 
صورت گرفته از مشکلات و نقائص ساختاری، 
بنادر  اداره  و مدیریتی  فرآیندی  و  برنامه ای 

کشور ارائه کرد.

کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه هیات وزیران  اعضای 
در حیاط دولت با حضور در جمع خبرنگاران به سؤالات  آنها 
پاسخ دادند.گزیده  گفت وگوهای الیاس حضرتی رئیس شورای 
اطلاع رسانی دولت، پیمان جبلی رئیس سازمان صداوسیما، 
مهاجرانی  فاطمه  خارجه،   امور  وزیر  عراقچی  سیدعباس 
فرهنگی  میراث  وزیر  امیری  صالحی  رضا  دولت،   سخنگوی 
گردشگری و صنایع دستی، زهرا بهروز آذر معاون رئیس جمهور 
در امور زنان و خانواده، احمد دنیا مالی وزیر ورزش و جوانان،  
ک نژاد وزیر نفت،  غلامرضا نوری قزلجه وزیر جهاد  محسن پا

کشاورزی را می توانید در ادامه بخوانید.

 اطلاع رسانی پیرامون حادثه بندر شهید رجایی به شکل 
منسجم انجام شد

الیاس حضرتی رئیس شورای اطلاع رسانی دولت با بیان 
اینکه خبر رسانی پیرامون حادثه بندر شهید رجایی به شکل 
منسجم و منظم انجام شد، گفت: من از همه رسانه ها تشکر 
کثر آنان  این موضوع را رعایت کردند. به جز یک الی  می کنم که ا
گاهی اظهارنظرهای  که در نهادهای مختلف  دو نفر از افراد 
کنده داشتند، در این داستان تقریبا خیلی منسجم حرکت  پرا
کردیم و خبر رسانی و پیوست رسانه ای پیرامون این حادثه 

خیلی منظم بود. اطلاعیه شماره یک تا شماره شش صادر شد.

رد احتمال خرابکاری در بندر شهید رجایی تا الان 
سخنگوی دولت گفت: براساس بررسی ها و تحقیقات انجام 
شده، احتمال خرابکاری در بندر شهید رجایی تا الان رد شده 

است و احتمالا قصور انسانی بوده است.
درخصوص  سوالی  به  پاسخ  در   ، مهاجرانی«  فاطمه   « 
اطلاع رسانی درمورد حادثه آتش سوزی در بندر شهید رجایی 
و سانسور اخبار این حادثه، گفت: ما محرم تر از مردم نداریم و 
هیچ سانسوری در اخبار مربوط به این حادثه صورت نگرفته 
است. موظف به شفاف سازی هستیم و اطلاع رسانی درمورد 
حادثه نیز به صورت میدانی از سوی وزیر کشور و رئیس ستاد 

بحران در منطقه انجام شده است و این روند ادامه دارد.
وی افزود: باید اجازه دهیم گزارش کارشناسی صورت گیرد، 
با همه کسانی که قصور داشته باشند برخورد می کنیم اما باید 
اجازه د دهیم گزارش کارشناسی اعلام شود هیچ دلیلی برای 

اینکه بخواهیم واقعیت را به مردم نگوییم وجود ندارد . 
علی  »سید  اینکه  بیان  با  همچنین   دولت  سخنگوی 
مدنی زاده یکی از گزینه های وزارت اقتصاد است«، گفت: »دولت 

هیچ عجله ای در اینکه بخواهد کار را از دست سرپرست فعلی 
کار  دارد  خوب  ایشان  معتقدیم  چون  ندارد؛  بگیرد  اقتصاد 
خودش را پیش می برد؛ لذا با حوصله و سر فرصت مقرر این کار 

انجام خواهد شد.«

آسیب  کالاهای اساسی در حادثه بندر شهید رجایی 
چندانی ندیدند

اینکه  بیان  با  کشاورزی  نوری قزلجه وزیر جهاد  غلامرضا 
حادثه بندر شهید رجایی تاسف بار بود و بنده تسلیت می 
گویم، افزود: خوشبختانه کالاهای اساسی موجود در آنجا که 
بالای ۳۵۰ هزار تن بود آسیب چندانی ندیدند و مشکل چندانی 
پیش نیامده است. در ساعات اولیه و یک الی دو روزی که در 
بندر  تاخیر در تخلیه بارها صورت گرفت، کشتی هایی که آماده 
پهلوگیری بودند در بندر امام پهلو گرفتند و هیچ مشکلی در 

زمینه تامین و تدارک کالاهای اساسی در کشور وجود ندارد.

سفر پزشکیان به جمهوری آذربایجان
 نقطه عطف روابط دو کشور است

رضا صالحی امیری وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
جمهوری  به  رئیس جمهوری  سفر  اینکه  به  اشاره  با  دستی 
آینده است،  کشور در  آذربایجان نقطه عطفی در روابط دو 
تصریح کرد:  در سفر به جمهوری آذربایجان با رئیس جمهوری 

کراتی در زمینه گردشگری داشتیم. نیز مذا

رفع حفره های نظارتی در صدا و سیما 
در دست اقدام است

پیمان جبلی رئیس رسانه ملی اعلام کرد که اقدامات فوری 
برای تثبیت و تقویت فرایند نظارتی و رفع حفره های نظارتی در 

دست اقدام است.

نابخشودنی  خطای  وقوع  جزئیات  کرد:  خاطرنشان  وی 
در رسانه ملی بررسی شد و نتیجه بررسی این است که ترکیبی 
از بی توجهی شبه عمدی بر ضوابط تولید محتوا توسط عوامل 
تولید و سهل انگاری در فرآیندهای قبل از پخش علت این خطا 
بوده است. بررسی دقیق تر درباره علل و انگیزه تولید محتوا 
ادامه دارد و اقدامات فوری برای تثبیت و تقویت فرایند نظارتی و 

رفع حفره های نظارتی در دست اقدام است.

تصمیم به استرداد لایحه امنیت زنان گرفته شد
زهرا بهروز آذر معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور 
در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران بیان کرد: 
کید مقام  لایحه امنیت زنان که مورد تایید قانون اساسی و تا
معظم رهبری بوده و با هدف کاهش خشونت و سوءرفتار علیه 
زنان و دختران تدوین شده بود، مجدداً به مجلس ارسال شد و 

بررسی ها نیز آغاز شد.
رویکرد  با  کمیسیونی  در  بررسی  متاسفانه،  افزود:  وی 
تغییرات ماهوی جدی در متن لایحه  به  غیرقضایی منجر 
دولت شد، حتی نام آن نیز تغییر کرد. از آنجایی که هدف اصلی 
دولت حفاظت از زنان در برابر خشونت بود، و طرح جدید 
تغییرات اساسی پیدا کرده بود، امروز تصمیم به استرداد این 

لایحه گرفته شد.

 به دنبال افزایش مدال های طلا در المپیک هستیم
کرد:  بعد از  احمد دنیا مالی وزیر ورزش و جوانان اظهار 
که به طور  کرده ایم  انقلاب اسلامی، ما در  ۱۰ المپیک شرکت 
متوسط در هر المپیک ۲.۴ مدال طلا گرفته ایم. ما در تلاش 
هستیم تا این عدد را برای مسابقات المپیک بعدی افزایش 

دهیم.

امضای چهار سند همکاری مشترک با عراق 
در حوزه نفت وگاز

ک نژاد وزیر نفت از امضای چهار سند همکاری  محسن پا
مشترک با کشور عراق در حوزه نفت وگاز خبر داد و گفت: در 
سفری که دو هفته قبل به دعوت وزیر نفت عراق به این کشور 
داشتم  چهار سند همکاری امضا شد که دو سند در قالب رئوس 
که مربوط  به جمع آوری  گیمنت  همکاری ها شامل اجرا و ا
گازهای همراه است در استان نیسان و نزدیکی مرز است که به 
گر  ک امکان راه اندازی نداشت. ان شاءالله ا دلیل کمبود خورا

این پروژه انجام شود، امکان راه اندازی به وجود می آید.

عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خبر داد

بعد از وزیر راه، استیضاح وزیر نیرو هم کلید خورد
حمیدرضا گودرزی، عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، گفت: 
»با امضای ۱۵ نفر ازنمایندگان، طرح استیضاح عباس علی آبادی، وزیر نیرو، 
در مجلس کلید خورد.به گزارش تسنیم، به گفته گودرزی ،تعداد امضا ها برای 

استیضاح وزیر نیرو در حال افزایش است.

معاون آموزشی وزارت علوم خبر داد
زمان اعلام نتایج اولیه و نهایی کنکور

دکتر ابوالفضل واحدی در اولین نشست خبری خود، با اشاره به برگزاری نوبت 
کنکور دهه اول مرداد اعلام  کرد: نتایج اولیه  کنکور ۱۴۰۴ از امروز اظهار   اول 

می شود و داوطلبان نیمه دوم مرداد انتخاب رشته را انجام می دهند.
معاون آموزشی وزارت علوم خاطرنشان کرد: نتیجه نهایی کنکور ۱۴۰۴ نیمه دوم 

شهریورماه و از طریق سایت سازمان سنجش آموزش کشور اعلام خواهد شد.
کید کرد: سال گذشته نتایج نهایی کنکور اواسط مهرماه اعلام شد؛ به  وی تا
همین جهت دانشگاه ها با مشکل مواجه شدند. در واقع باید نتایج کنکور با 
نتایج سابقه تحصیلی در وزارت آموزش و پرورش تلفیق می شد و به همین علت 
نتایج دیر اعلام شد؛ اما امیدوارم امسال نتایج نهایی کنکور زودتر اعلام شود.
واحدی خاطرنشان کرد: ظرفیت پذیرش دانشجویان در دانشگاه ها برای 
گرچه دانشگاه ها هنوز ظرفیت را اعلام  امسال تغییر قابل ملاحظه ای ندارد؛ ا
نکردند.معاون آموزشی وزارت علوم در خصوص سطح رفاهی پذیرفته شدگان 
رشته های برتر کنکور نیز اظهار کرد: مطالعه ای که صورت گرفته است افرادی که 

رتبه های برتر کنکور را کسب کردند، عمدتا از سهمیه مناطق برخوردار بودند.

معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده اعلام کرد
»مرخصی زایمان« و »دورکاری«

 روی میز معاونت زنان و وزارت کار
کید بر پیگیری مشکلات  معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با تا
زنان کارگر گفت: ما برای شنیدن مسائل شما گوش شنوا داریم؛ موضوعاتی 
مانند مرخصی زایمان تا حدی بهبود یافته، اما درباره دورکاری، با وجود اینکه 
مصوباتی وجود دارد، برخی از شما با مشکلاتی مواجه هستید. این موضوعات 
کنون در دستورکار میز مشترک معاونت زنان و وزارت کار در حال بررسی است و  ا

ان شاءالله گام های مؤثرتری برای رفع آن ها برداشته خواهد شد.
زهرا بهروزآذر در مراسم تجلیل از زنان کارگر نمونه که با شعار »ایران، هنگام 
کار است« و به همت اتحادیه سراسری زنان کارگر و وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی برگزار شد،ضمن ابلاغ سلام دکتر پزشکیان به زنان کارگر اظهار کرد: 
شما مایه افتخار ایران هستید و نقش بسیار مهمی در توسعه و آبادانی ایران 
دارید، چرا که نه تنها دوشادوش آقایان در عرصه های اقتصادی فعال هستید، 
بلکه بار سنگین زندگی و خانواده را به دوش می کشید و همیشه در تلاش 
هستید تعادل بین زندگی و کار را حفظ کنید و رفاه را برای خود و خانواده فراهم 

کنید.
کید بر رویکرد مشارکت محور  معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با تأ
دولت چهاردهم در حل مسائل زنان تصریح کرد: همه تلاش ما در دولت این 
است که مسائل و موضوعاتی را که شما با آن مواجه هستید، با کمک خودتان 
شناسایی کنیم. دغدغه دولت، حل مسائل مردم است و باورمان این است 
کار فقط با مشارکت مردم امکان پذیر است. باید با هم مشکلات را  که این 

شناسایی و برای حل آن ها به وفاق برسیم.

سخنگوی وزارت آموزش و پرورش تشریح کرد

گرها  برخورد با معلم بلا
آزمون  در  تخلفی  هیچ  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزارت   سخنگوی 
کیفیت بخشی صورت نگرفته است گفت: کارنامه همه افرادی که حداقل نمره 
را در آن رشته محل کسب کرده اند بررسی شده، این در حالیست که بررسی ها 
گر  با حضور سازمان اداری استخدامی و نماینده مجلس صورت گرفت؛ باز هم ا
مشکلی وجود دارد افراد می توانند کارنامه را ارائه دهند تا دقیقا به آن ها توضیح 
گرها و نحوه برخورد با  داده شود.علی فرهادی درخصوص موضوع معلم بلا
اینگونه معلمان گفت: فضای کلاس باید یک فضای آرام به دور از تبلیغ باشد، 
قبلا هم اعلام شده فضای کلاس باید فضای تعلیم و تربیت بماند و دانش آموز 
در محیط امن آموزش ببیند تا توان تربیتی اش ارتقاء پیدا و رشد کند لذا نباید 
مسائل حاشیه ای وارد فضای آموزش و پرورش شود و فضای کلاس را دچار 
اشکال و ایراد کند.وی با بیان اینکه به شدت معتقد هستیم که نباید یک سری 
اقدامات در کلاس صورت بگیرد که فضای آرامش و روان دانش آموزان از بین 

رود افزود: به شدت با این موضوع برخورد می شود.

معاون سازمان اداری و استخدامی:
مصوبه شورای دستمزد هنوز نهایی نشده 

و نیازمند تصویب در دولت است
کرد:  کشور اعلام  معاون سرمایه انسانی سازمان امور اداری و استخدامی 
مصوبه شورای حقوق و دستمزد در خصوص فوق العاده خاص کارکنان دولت 

هنوز نهایی نشده و نیازمند تصویب در هیات وزیران است.
اینکه ممکن است هیأت وزیران نظراتی درباره  با بیان  ذبیح الله سلمانی 
مصوبه این شورا داشته باشد و اصلاحاتی در آن اعمال کند، افزود: به همین 
کشور نیز درباره جزئیات این  دلیل مسئولان سازمان اداری و استخدامی 
مصوبه شورای حقوق و دستمزد مصاحبه ای نداشتند و قرار بر این است که 
کارکنان دولت در هیأت وزیران،  بعد از تصویب افزایش فوق العاده خاص 
درباره آن اطلاع رسانی عمومی شود.سلمانی افزود: برخی اعضای شورای 
حقوق و دستمزد که در جلسه تصویب فوق العاده خاص کارکنان دولت حضور 
داشتند، درباره نحوه محاسبه امتیازات مصاحبه هایی داشتند اما هر زمان که 

ح شد  در جلسه هیئت دولت مطر

شناسایی علت وقوع سانحه بندر رجایی
 مقدم بر شناســایی مقصر حادثه است

مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح   شروع صفحه آرایی

خروج از تصحیح   اتمام صفحه آرایی

 اعضای کابینه چهاردهم در حاشیه جلسه دولت چه گفتند؟

از استرداد لایحه امنیت زنان  تا رفع حفره های نظارتی در صدا و سیما

اخبار کوتاه

غلامرضا نوری قزلجه 
وزیر جهاد کشاورزی 

با بیان اینکه حادثه 
بندر شهید رجایی 

تاسف بار بود و بنده 
تسلیت می گویم، افزود: 

خوشبختانه کالاهای 
اساسی موجود در آنجا 

که بالای ۳۵۰ هزار تن بود 
آسیب چندانی ندیدند 
و مشکل چندانی پش 

نیامده است. در ساعات 
اولیه و یک الی دو روزی 

که در بندر  تاخیر در 
تخلیه بارها صورت 

گرفت، کشتی هایی 
که آماده پهلوگیری 

بودند در بندر امام پهلو 
گرفتند و هیچ مشکلی 

در زمینه تامین و تدارک 
کالاهای اساسی در 
کشور وجود ندارد.

اقدامــات  برخــی  دربــاره  خبرنــگاران  جمــع  در   ، خارجــه  امــور  وزیــر  عراقچــی«  عبــاس  »ســید 
 پیــام منفــی خواهــد 

ً
آمریــکا علیــه ایــران در طــول مذاکــرات گفــت: ایــن گونــه اقدامــات مســلما

داشــت. اینکــه در جریــان مذاکــرات طرف هــای مقابــل اقدامــات تحریــک آمیــزی انجــام دهنــد؛ 
می توانــد جدیــت آن هــا را زیــر ســوال بــرد. البتــه مــا در جریــان دیدگاه هــای مختلــف در آمریــکا 
و نیــز اختلافــات موجــود میــان لابی هــای مختلــف هســتیم و همــه مســائل را رصــد می کنیــم.
وزیــر امــور خارجــه بــا اشــاره بــه تــداوم رونــد گفت وگوهــا میــان ایــران و آمریــکا دربــاره اختلافــات 
اگــر  و  می گیــرد  صــورت  اختلافــات  وجــود  براســاس  مذاکــره ای  هــر  گفــت:  طرفیــن  موجــود 

ــت. ــد داش ــی نخواه ــره معنای ــد؛ مذاک ــته باش ــود نداش ــی وج اختلاف

راستی آزمایی توافق با آژانس بین المللی انرژی اتمی خواهدبود
وزیــر امــور خارجــه دربــاره نحــوه همــکاری و حضــور آژانــس بین المللــی انــرژی اتمــی در مذاکــرات 
ایــران و آمریــکا گفــت:  علــی القاعــده راســتی آزمایــی مربــوط بــه مســائل هســته ای هــر توافــق 
احتمالــی بــا آژانــس بیــن المللــی انــرژی اتمــی خواهــد بــود و آژانــس در آینــده اگــر توافقــی صــورت 
بگیــرد نقــش مهمــی خواهــد داشــت. دربــاره خــود ایــن نقــش هــم بایــد مذاکــره صــورت گیــرد. 
مذاکــره؛ توافــق احتمالــی خواهــد داشــت و آن توافــق، بخــش راســتی آزمایی؛که در آن بخــش 

آژانــس نقــش خــود را ایفــا خواهــد کــرد. فعــلا آژانــس نقشــی در مذاکــرات نــدارد.
عراقچــی در پاســخ بــه پرسشــی مشــابه، نقــش آژانس بین المللــی انرژی اتمــی  در گفت وگوهای 
گذشــته را ســازنده ارزیابــی کــرد و گفــت: ایــن نقــش الان هــم می توانــد وجــود داشــته باشــد و 
ــرات  ــیر مذاک ــه مس ــه ادام ــته ب ــد و بس ــه می ده ــاد ادام ــن نه ــا ای ــود را ب ــورت های خ ــران مش ای

غیرمســتقیم بــا آمریکایی هــا، ایــن مشــورت ها ادامــه خواهــد داشــت. 

خطوط قرمز ایران مشخص و به طرف مقابل اعلام شده است
ــن  ــلا روش ــا کام ــای م ــط قرمزه ــت: خ ــم گف ــرات ه ــران در مذاک ــز ای ــوط قرم ــاره خط ــی درب عراقچ
ــم  ــرات ه ــل مذاک ــن مح ــاره تعیی ــت.وی درب ــده اس ــلام ش ــم اع ــی ه ــرف آمریکای ــه ط ــت و ب اس

توضیــح داد: میزبــان مذاکــرات کشــور عمــان اســت و بــه دلایــل فنــی و لجســتیکی تصمیــم 
گرفتنــد کــه دور دوم و چهــارم در رم برگــزار شــود. از نظــر مــا محــل مذاکــره موضــوع مهــم و 
اساســی نیســت کــه بــه خاطــر آن وقــت تلــف کنیــم، بلکــه آنچــه مهــم اســت محتــوای مذاکــرات 
برخــی  )جــز  از ســوی میزبــان هــر جایــی تعییــن شــود،  مــکان مذاکــرات  و میانجــی اســت. 

مکان هــای خــاص( مهــم نیســت و دربــاره ایــن مســئله وارد حاشــیه نمی شــویم.  

تهران به دنبال مذاکرات فرسایشی نیست
وزیــر امــور خارجــه دربــاره مــدت زمــان تــداوم مذاکــرات هــم گفــت: زمانبنــدی مشــخصی را 
تعییــن نکردیــم امــا طبیعــی اســت کــه مــا اصــلا علاقــه منــد بــه مذاکــرات فرسایشــی نبــوده و بــه 
دنبــال وقــت تلــف کــردن هــم نیســتیم. احســاس مــا ایــن اســت کــه طــرف مقابــل هــم همیــن 

انگیــزه را دارد.

نقش اروپا در مذاکرات کمرنگ تر شده است
عراقچــی دربــاره حضــور و رویکــرد ســه کشــور اروپایــی در ایــن دوره از مذاکــرات هــم گفــت: نقش 
ســه کشــور اروپایــی بــه دلیــل سیاســت هــای غلطــی کــه اتخــاذ کردنــد در حــال حاضــر کمرنگ تــر 
شــده  اســت، البتــه مــا مایــل بــه ایــن موضــوع نیســتیم و بــه همیــن دلیــل آمادگــی داریــم دور 
بعــدی مذاکــرات را بــا آن هــا در رم برگــزار کنیــم. وی بــا اشــاره بــه برگــزاری چهــار دور مذاکــره بــا 
اروپایی هــا گفــت: علاقــه منــد هســتیم کــه ایــن موضــوع در یــک فهــم بین المللــی، بــا یــک درک 
ــه  ــا ادام ــا اروپایی ه ــود ب ــرات خ ــه مذاک ــل ب ــن دلی ــه همی ــود و ب ــل ش ــل و فص ــه آن ح ــی ب  جهان
مــی دهیــم ولــی مذاکــره اصلــی در حــال حاضــر بــا امریکاســت.وی دربــاره برخی اظهــارات مقامات 
، آن هــا را غیرســازنده دانســت و گفــت: همیــن اظهــارات  کشــورهای اروپایــی در روزهــای اخیــر
ســبب شــده اســت کــه نقــش ســه کشــور اروپایــی در رونــد مذاکــرات کــم شــود. عراقچــی دربــاره 
پول هــای بلوکــه شــده ایــران در برخــی از کشــورها هــم گفــت: بلوکــه شــدن ایــن دارایی هــا 

بخشــی از تحریم هایــی اســت کــه بایــد برداشــته شــود.-

کرات را زیر سوال خواهد برد عراقچی: اقدامات تحریک آمیز آمریکا، جدیت آنها در مذا


